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“Barlose Berichten” is een nieuws- en informatieblad voor 
Buurtschap Barlo, uitgegeven door Barlo’s Belang en 
verschijnt 3 keer per jaar.  
        
Redactie:  
Henk Koskamp, Jan Ebbers  & Christel Frenken
Vormgeving & Drukwerk:  
Gerard te Hennepe, info@theproject.nu 

Bezorging: Ada te Voortwis (06 12 60 66 44)

Barlose Berichten wordt in Barlo gratis huis-aan-huis 
bezorgd. Mocht u Barlose Berichten buiten Barlo willen 
ontvangen, neem dan contact op met Henk Koskamp 
tel. nr. 0543 45 11 10 of stuur een mail naar 
barloseberichten@gmail.com.

Kosten: uw vrije gift is van harte welkom via J. Ebbers 
NL69RABO0324508239 ten name van Barlose 
Berichten.

Post-, en mailadres:
Barlose Berichten
p/a Neethweg 6
M | 06-2122 0341 (Christel Frenken)
barloseberichten@gmail.com

Agenda blz.  5

De Rupsjes blikken terug op 2022 blz.  6

Zorgcoöperatie Barlo-Dale  blz.  7

De clupdate blz.  8

Heel Barlo Bakt blz.  11

Hoe gaat het nu met………

Hanny Westerveld in Noorwegen? blz.  12 

Hoktalk: Keet ‘t Goor blz.  16

Oudervereniging CBS Barlo blz.  17

Barlo Fit blz.  18

Column Jan van Eerden; Robert Long blz.  19

Hier Woon Ik: Noa Zwartbol blz.  20

Hartveilig Wonen blz.  21

Import blz.  22

Activiteitencommissie stopt  blz.  23

Barlo Natuurlijk blz.  24

Update Woningbouw Barlo blz.  25

Terugblik jubileumjaar Excelsior blz.  26

Van De Redactie
Beste lezers, 

Het nieuwe jaar is al weer een aantal weken onderweg en voor u ligt de 16e editie van  
Barlose Berichten. Deze keer weer met leuke verhalen, nieuwtjes en onze terugkerende 
rubrieken zoals Heel Barlo Bakt en Hier woon ik. 
Graag wensen wij iedereen een heel voorspoedig en gezond 2023!

Heeft u leuke weetjes of iets interessants te vertellen? Henk Koskamp en Jan Ebbers komen 
graag bij u langs voor een interview en een mooie foto. Wil u zelf graag iets aanleveren? 
Heel graag, want samen maken we de Barlose Berichten!

Mocht u belangstellenden kennen die Barlose Berichten graag willen ontvangen dan kunt u 
dit doorgeven. Tegen een vrijwillige bijdrage kunnen mensen Barlose Berichten bezorgd of 
toegestuurd krijgen.

Veel leesplezier! 
Jan Ebbers
Henk Koskamp
Christel Frenken

Colofon In deze uitgave

Op school leuke cijfers en
thuis een gezellige sfeer.
Hoe makkelijk kan het zijn?
Huiswerkbegeleiding, MILS Leerstrategietest 
en bijlessen voor basis- en voortgezet onderwijs

Landstraat 20 (Elim)
7121 CR Aalten

tel. 06 12 25 73 53
info@studiehuisachterhoek.nl
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Terrazzo Tegelwerken Kitwerken Renovatie 

          T.0543-539762 / 06-47699406 

               www.timmersbarlo.nl 

Terrazzo Tegelwerken Kitwerken Renovatie
T. 0543-539762 / 06-47699406

www.timmersbarlo.nl

Albert Schweitzerstraat 25 | 7131 PG Lichtenvoorde Euroweg 17 | 7051 EB Varsseveld         Gendringseweg 23 | 7122 ME Aalten
Telefoon: +31 (0) 544-396060                                      Telefoon: +31 (0) 544-396090                      Telefoon: +31 (0) 543-461565
E-mail: info@lintelo.nl                                             E-mail: info@lintelo.nl                              E-mail: info@lintelo.nl
/www.lintelo.nl www.lintelo.nl www.lintelo.nl 
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2023

Datums voor het handwerkcafé
 “Noald en Droad”.
Dit is op onderstaande data op woensdagavond in 
de Markerink, vanaf 19.30 uur

AgendaAgenda

Je maakt het natuurlijk met Lageschaar

Fleurige plantconcepten: 

onderhoudsarm, natuurlijk en kleurrijk

Boerderie  
de Leefhebberie 

        

Grasgevoerd rundvlees 
 
 
 
 
   

van Balse bodem 
 

   
Beschikbaarheid en meer informatie: 

www.leefhebberie.nl 
  

‘t Markelink, Markerinkdijk 32, 7122 RK  Aalten 
06-41761358 

8

06 421 421 82
luuk@comvorm.com

communicatie vormgeving

ZOOM
vespa klassiekers

www.zoomvespaklassiekers.nl

the ar t  of  communicat ionthe ar t  of  communicat ion

 als het drinken 
van oploskoffie 

niet meer helpt...

& personeelsadvies

karin@nauta4mediation.nl

dee komt dee komt an!an!
theaonnink@hetnet.nl

theaonnink@hetnet.nl

streektaalwenskaarten
verhalen en gedichten

wenskaarten in de streektaal
markerinkdijk 30

7122 rk aalten
0543 451232 

 06 437 919 63
hermanonnink@upcmail.nl

www.streektaalwenskaarten.nl

Activiteiten De LoodsActiviteiten De Loods
Omdat De Loods bezig is met fondsenwerving 
en verbouwingsplannen zijn de activiteiten 
momenteel beperkt. 
In overleg is De Loods echter wel te huur 
voor (besloten) feestjes en partijen. 

Info en overleg over verhuur kan via Hermen Ligterink (06-53762278 of h.ligterink@gmail.com).

              

                                                       
           CWV Barlo BV 

*Loonwerk                    *Tuinmachines 

*Grondwerk                 *Drainage 

*Containertransport  *Egalisatie 

*Mesttransport          * Bestratingen    

                                                                      
Tel 0543 451248 www.cwvbarlo.nl 

 

BASISSCHOOL: 
VAKANTIES en STUDIEDAGEN

Voorjaarsvakantie:  20 februari t/m 24 februari.

Paasvakantie:  7 april t/m 10 april.

Meivakantie:  24 april t/m 5 mei.

Hemelvaart:  18 mei t/m 19 mei.

Tweede pinksterdag:  29 mei.

Zomervakantie: 10 juli t/m 18 augustus.

STUDIEDAGEN:

Vrijdag 17 februari 2023.

Donderdag 6 april 2023.

Woensdag 7 juni 2023.

Mail voor de mogelijkheden naar:

 barloseberichten@gmail.com

De volgende keer 
hier uw advertentie? 

11 januari 2023
1 febr. 2023
1 maart 2023
5 april 2023
3 mei 2023

6 sept 2023
4 okt 2023
1 nov 2023
6 december 2023

Iedereen is welkom.

Koffie drinken bij de Markerink 
Van 10.00 uur tot 11.30 uur (Zorgcoöperatie)

11 en 25 januari, 
8 en 22 februari, 
8 en 22 maart, 
5 en 19 april, 
3, 17 en 31 mei, 
14 en 28 juni, 

12 en 26 juli, 
9 en 23 augustus, 
6 en 20 september, 
4 en 18 oktober, 
1, 15 en 29 november, 
13 en 27 december.
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Gezocht: Nieuwe gastlocaties in Barlo voor 
Kom bi’j ons ett’n
We hebben in Barlo twee groepen met senioren die 
maandelijks, bij iemand anders thuis, gezellig een  
hapje gaan eten. 
Op dit moment hebben we helaas een tekort aan  
gastadressen en zijn we op zoek naar nieuwe locaties 
waar de mensen een gezellige en lekkere maaltijd 
kunnen nuttigen. 
Wees gerust: U hoeft echt geen chefkok te zijn hoor! 
Het gaat vooral om de ontmoeting en de gezelligheid!
Wilt u een keer koken voor circa 8 personen?
Neem dan contact op met Jannie Rendering: 
06-22267824
(De vergoeding die de deelnemers betalen is € 8,-  
per maaltijd per persoon.) 

Alvast bedankt! 

Koffie drinken in de buurt
Het is intussen al een traditie geworden. Om de  
14 dagen op woensdag is er koffie drinken voor  
ouderen (en natuurlijk ook voor jongeren). Tot eind 
2022 vond dit steeds plaats bij De Neeth. Toch  
ontstond een probleem. De energiekosten stegen 
torenhoog en het werd te duur om ’s morgens vroeg 
al de kachel op te stoken voor een paar uurtjes koffie 
drinken. In goed overleg is toen besloten om deze 
activiteit te verplaatsen naar de Markerink. Immers, 
daar werd al verwarmd i.v.m. de kinderoppas. Dat heeft 
nu al een paar keer plaats gevonden en met succes! 
Iedereen bedankt voor de medewerking en De Neeth 
voor jaren gastvrijheid!
Dat er met plezier gebruik wordt gemaakt van de  
Markerink, ziet u op de foto. 

Voor alle zekerheid nog even de data van het  
koffiedrinken voor 2023, altijd van 10.00-11.30 uur.
11 en 25 januari, 

Wat was 2022 een prachtig jaar voor de Rupsjes.
Allereerst hebben we een heleboel nieuwe kinderen 
mogen verwelkomen. We hebben een mooie volle 
groep waar we ontzettend blij mee zijn.

Verder kreeg Aukje haar diploma en kon zij na haar 
stage bij ons aan het werk.

Naast Aukje hebben we ook Ilse onze nieuwe collega 
mogen verwelkomen bij de Rupsjes.

Door het hele jaar zijn we druk bezig geweest met  
verschillende thema’s. Tijdens deze thema’s zijn de  
kinderen druk met verschillende activiteiten.  
Knutselen, kleuren, liedjes zingen, boekjes lezen en 
werkbladen voor iets meer verdieping!

Op 3 september hebben we een grandioos feest  
gevierd n.a.v. ons 10-jarig bestaan.
We werden blij verrast door alle kinderen en hun  
ouders die er waren. Het jeugdorkest zorgde voor 
een prachtige serenade. En we hebben met iedereen 
genoten van alle fijne gesprekken die we konden  
voeren.

We kijken uit naar het nieuwe jaar en hebben leuke en 
mooie ideeën voor nieuwe thema’s en activiteiten.
 
Groetjes Aukje, Ilse, Wendy en Anke

De Rupsjes blikken terug op 2022De Rupsjes blikken terug op 2022 Zorgcoöperatie Barlo-Dale Zorgcoöperatie Barlo-Dale 
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De clupdateDe clupdate

Inmiddels een vaste rubriek in het mooiste blad van 
Barlo; de clupdate, een update vanuit de jeugdclub.  
De startavond, herfstvakantie activiteit, Rabo Club 
Support, Grote Clubactie, Sinterklaas, oliebollen- 
verkoop, het midwinterfeest, zoals je leest is er de  
afgelopen paar maanden weer genoeg gebeurd. In 
deze clupdate brengen we jullie graag even op de 
hoogte van alle leuke dingen die we gedaan hebben.
Te beginnen bij het begin, de startavond!  
Op maandag 12 september zijn we begonnen aan een 
nieuw clubjaar. Op deze avond hebben we vijf nieuwe 
leden en één nieuwe leiding mogen verwelkomen. 
Hierdoor komt het ledenaantal dit clubjaar op een 
mooi aantal van 17 leden en 7 leiding, een mooie  
verzameling Barlose jongeren bij elkaar! 
Op de startavond hebben alle nieuwelingen zich  
voorgesteld volgens de clubtraditie; op tafel staan 
en vragen over je naam, leeftijd, hobby’s, school en 
schoenmaat beantwoorden. 

Daarna was er tijd voor diverse mini games, om elkaar 
vast wat beter te leren kennen.
Eind oktober hebben we in de herfstvakantie genoten 
van een heerlijk ontspannende activiteit. Hiervoor 
zijn we afgereisd naar onze oosterburen, om ons een 
avondje te vermaken in het alom bekende Bahia.  
Hier heeft iedereen het goed naar zijn zin gehad, 
 waarna enkele leden en een leiding nadien nog  
snel even door zijn gereden naar de grote gele ‘M’  
om de bij het zwemmen verbrande calorieën weer  
aan te vullen. 😉 

Ondertussen zijn leden en leiding ook nog druk  
geweest om de clubkas te spekken, zodat we nog meer 
leuke activiteiten voor de leden organiseren kunnen. 
Allereerst de Rabo ClubSupport. Bij deze actie konden 
leden van de Rabobank stemmen, waarna op basis  
van het aantal stemmen een bedrag door de Rabobank 
werd uitgekeerd aan elke vereniging.  

Via deze stemactie hebben we dit jaar een record- 
bedrag van €451,57 kunnen binnen hengelen! 
Rond diezelfde tijd liep er nog een geldwervingsactie, 
genaamd de Grote Clubactie. Middels een online en 
huis-aan-huis verkoop konden mensen loten bij ons 
kopen, waarvan 80% van het geld per verkocht lot naar 
onze eigen kas ging. Van hieruit hebben we €313,08 
mogen bijschrijven.  

Via deze weg willen we graag even iedereen bedanken 
die op ons gestemd heeft bij de ClubSupport en/of 
loten bij ons gekocht heeft bij de Grote Clubactie en 
zo ons heeft geholpen bij het binnenhalen van deze 
mooie bedragen. 

Terug naar de activiteiten. Inmiddels hebben we enkele 
reguliere clubavonden achter de rug, waarop we met 
elkaar gesproken hebben over hoe iedereen denkt over 
diverse maatschappelijk actuele thema’s. Bijvoorbeeld 
middels stellingen, een debat of een andere serieuze 
vorm. Na de pauze hebben we deze avonden natuurlijk 
afgesloten met een leuk en luchtig spel. 
 
Ook de goedheiligman ging niet onopgemerkt aan 
ons voorbij! Op 28 november was het heerlijk avondje 
gekomen, sinterklaasavond bij club! Iedereen had voor 
€5,- één à twee cadeautjes aangeschaft, welke we via 
een dobbelspel hebben kunnen onderverdelen.  

Tot onze grote verrassing kregen we deze avond  
bezoek van de broer van Sinterklaas; Pinterklaas! 😉 
Deze lieve man had voor ons allemaal een heerlijke 
chocoladeletter meegenomen, die bij een enkeling 
binnen een halfuur al in zijn/haar maag verdwenen 
was. 

December stond in het teken van de jaarlijkse  
oliebollenverkoop. Dit jaar moesten we op zoek naar 
een nieuwe bakker. Dit omdat de Dobbelsteen, onze 
trouwe oliebollenbakker van de afgelopen jaren, helaas 
failliet is gegaan. Gelukkig hebben we snel  
door kunnen schakelen en in bakker Heyerman een 
prima alternatief kunnen vinden. Ook dit jaar vielen  
de oliebollen weer goed in de smaak in Barlo en  
kunnen we terugblikken op een prima verkoop, met 
een gezellig midwinterfeest als jaarafsluiter. 

We wensen alle lezers van dit blad het beste toe  
voor dit jaar en kijken er nu alweer naar uit om in  
de volgende editie van dit blad wederom wat van  
ons te laten horen, aan een ieder die Barlo een  
warm hart toedraagt!

Unieke Dames, Kinder, Barber salon
 

Een gezellige familie salon.
waar kwaliteit en vakwerk op nr. 1 staat.

 
Deskundig op verschillenden gebieden:

Beste Kleurspecialisten, 
unieke metamorfoses, 

Gala en Bruidsmode, hairweaving.

Barber salon waar u uitstekend vakwerk 
kunt verwachten met een keus uit 
ambachtelijk ouderwets scheren 

met open mes.
 

Welkom aan de molendijk 6-02 
in Lichtenvoorde.

tel: 0544-376703/app 0682224671. 
info@haarstudiopetra.nl

••
Particulier vervoer

••
Zakelijk vervoer

••
Luchthavenvervoer

••
Zorgvervoer

Tot uw dienstTot uw dienst
24/7 beschikbaar24/7 beschikbaar

 06 57 53 50 86
www.uw-taxi.nl
info@uw-taxi.nl

Aladnaweg 21a, • • 7122 RP Aalten/Barlo
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Benodigdheden voor 4 personen:
- 1 pak zilvervliesrijst á 400 gram
- 500 gram sperziebonen
- 500 gram kip(dij)filet
- 3 uien
- 250 gram taugé
- ● 8 eetlepels ketjap zoet
- ● 9 eetlepels curry
- ● 4 eetlepels azijn
- ● 2 theelepels sambal
- ● 4 eetlepels donkerbruine basterdsuiker
- ● 4 eetlepels pindakaas

- kroepoek
- peper en zout
- olijfolie
- eventueel cashewnoten en rucola

Eerst zal ik me even voorstellen.
Mijn naam is Wilma Lageschaar – Wolters. Ik ben 
getrouwd met Jan, samen hebben we 3 dochters en  
ik ben ook al hele trotse oma.

Ik kom uit een poeliersgezin vandaar een recept  
met kip.
Dit recept is lekker en makkelijk. De meeste 
ingrediënten heb je gewoon in je keukenkastje staan.

Bereiding voor de saus:
Snij de kip(dij)filets in stukjes, kruid het met peper en 
zout en bak het in een beetje olie. Voeg de uien toe (in 
stukjes gesneden).
Even laten meebakken en voeg dan de ● ingrediënten 
toe.
Laat het geheel even goed pruttelen.
Tenslotte de taugé erbij en laat de saus nog even goed 
doorverwarmen.
Serveer het gerecht met rijst, kroepoek en 
sperziebonen.
Cashewnoten en rucola zijn er ook erg lekker bij. 

Eet smakelijk !

In de volgende Barlose Berichten zorgt 
Hanneke Groot Nibbelink voor een recept.

Heel Barlo Bakt.
Kiplekker recept van WilmaKiplekker recept van Wilma

Door: Wilma Lageschaar – Wolters

Het begint met een idee, of misschien helemaal geen idee, 
Soms alleen een vraag of behoefte.

tHe project ziet het telkens als een uitdaging om vanuit die vraag of dat kleine ideetje
het groeiproces naar iets moois te verzorgen

Of het nu gaat om het ontwerpen van een logo, en vormgeven en verzorgen van   
een complete huisstijl, het opmaken van een advertentie, themapagina’s,  

complete magazines, een bedrijfsfolder  of uw eigen specifieke uitnodiging,
tHe project ziet de uitdaging en verzorgt dit tot in de puntjes.

tHe project • Gerard te Hennepe • Spoordijk 4, 7121 LD Aalten  
mob. 06 2924 37 02 • tel. 0543 451 808 

 info@theproject.nu  • www.theproject.nu
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Fleurige plantconcepten: 
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      110000%%  zzuuiivveerree  eenn  bbiioollooggiisscchhee  ssppeellttpprroodduucctteenn!!  

 
Hinke Koster 
info@hetspelthuis.nl 
www.hetspelthuis.nl                     
Tel.: 0543-848749 

 

 

 

 

 

  

 

     

       

  

 

  

 

    

       

 

 

 

  

 

     

 

     

        

 

 

 

 
 
 

  
 

Speltmeel 
Speltpasta’s 
Cadeaupaketten 
Workshops 

 

  

“Veel sterkte en gezondheid toegewenst 

in deze onwerkelijke tijden. 

#samensterk - Barlo’s Belang”

www.deneeth.nl

info@deneeth.nl

Tel: 0543-451069  

G.M. Hoenderboom

Bouwen met vertrouwen

Gerry Hoenderboom
06-51190400
info@hoenderboom.com
www.hoenderboom.com
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Hoe gaat het nu met………Hoe gaat het nu met………
Hanny Westerveld in Noorwegen?Hanny Westerveld in Noorwegen?
door:  Jan Ebbers

Wij hadden eerst telefonisch contact met Hanny, die 
meteen bereid was aan dit interview deel te nemen. 
Vervolgens hebben wij per mail een vragenlijst  
opgestuurd met het verzoek om deze vragen te  
beantwoorden. Het resultaat lees je hieronder.

Kun je iets vertellen over jezelf,  
je tijd in Barlo en herinneringen daaraan?

Ik ben geboren en getogen in Barlo en heb 5 broers  
en zussen. Tot mijn 12de woonden we in bij opa en 
oma Westerveld, samen met hun zoon Johan, die 
gehandicapt was en Lena Suurling.
Een nogal uitgebreide familie waar hard gewerkt 
werd, waar van alles gebeurde en waar iedereen altijd 
welkom was. Daarna verhuisden we naar `t Hakstege.

Ik heb goeie herinneringen aan de kleuterschool,  
daar heb ik het altijd heel leuk gevonden. Ik leerde 
graag en op de lagere school had ik goeie meesters en 
juffen en eigenlijk gewoon leuke klasgenoten.

Als ik er nu op terugkijk, dan heb ik vooral een gevoel 
van “vanzelfsprekendheid”.  De dingen gingen zoals ze 
altijd waren gegaan. In die tijd (jaren 60) veranderde 
er niet zoveel en niet zo snel. Ik geloof dat dit veilig-
heid geeft voor kinderen en dat je die meeneemt  
voor de rest van je leven.

Na de lagere school ging ik naar het Atheneum in 
Aalten. Veel huiswerk, veel studeren wat ik graag 
deed. Een leuke tijd. Want toen we op de middelbare 
school zaten en er vaak vrienden op bezoek kwamen 
op zondag, zaten we hele middagen en avonden te 
kaarten. Daar zijn we namelijk gek op. Er werd niet om 
geld gespeeld, maar voor de lol. Vaak ging het er hard 
aan toe, want met zo`n 15 mensen om de keukentafel, 
gaf dat aardig wat leven.

Iedereen bleef ook altijd eten, dus hoeveel broodjes, 
boterhammen, kaas en worst en pilsjes er toen  
doorheen gingen weet ik niet. Maar dat moet heel 
veel geweest zijn.

Na het Atheneum ben ik verhuisd naar Halsteren, 
waar ik een jaar gewerkt heb als een sociaal- diaconaal 
werker in een psychiatrisch ziekenhuis. Eigenlijk wilde 
ik graag verder gaan studeren aan de universiteit maar 
dat was te duur.

Daarna heb ik de opleiding voor psychiatrisch  
verpleegkundige gedaan, heb ik mijn man, Martien 
Kwekkeboom leren kennen en hebben we op Tholen 
gewoond tot 1998. We hebben 2 zoons, die Siebren en 
Persijn heten en die nu 32 jaar en 30 jaar zijn.

Wanneer ben je naar Noorwegen vertrokken 
en wat was de reden van jullie emigratie?

In 1998, na 2 jaar voorbereiding zijn we naar Noor- 
wegen verhuisd. Door onze gezamenlijke interesse 
voor paarden waren we daar een paar keer geweest. 
Vader had namelijk een paar haflingers (paarden) naar 
Noorwegen verkocht. We maakten kennis met een 
arts die een haflinger voor zijn dochter kocht.  
We kwamen er achter dat er een groot tekort aan  
verpleegkundigen was. Daarnaast zagen we dat we 
met onze hobby meer mogelijkheden hadden. Vooral 
qua wonen, ruimte en de rust. Daarnaast heb ik ook 
altijd interesse gehad in wat er gebeurt in de rest van 
de wereld. Graag wat verder kijken dan je eigen  
kleine wereldje.

Dit was een grote stap, onze jongens waren toen 8 
en 5 jaar oud. Je weet precies wat je achterlaat, maar 
bijna niets over wat je te wachten staat. Lang over  
nagedacht en heel bewust gekozen. We waren al  
40 toen we hier aan begonnen. Ik denk dat het ons  
geholpen heeft dat we al echt volwassen waren.  
Je moet aardig stevig in je schoenen staan.

Moesten jullie wennen aan het wonen  
en werken in Noorwegen en wat is het  
grootste verschil met wonen in Nederland?

Jazeker, want je moet helemaal opnieuw beginnen.  
Je oriënteren in de samenleving, de taal leren, je 
kinderen begeleiden en vooral leren hoe het dagelijks 
leven hier gaat. Dat kost een paar jaar en die zijn heel 
vermoeiend. Wat ik me vooral herinner van die eerste 
jaren is dat ik altijd moe was.

Wonen in een ander land betekent dat je dus zelf  
opeens een buitenlander bent. Je bent een minder-
heid, moet vaak uitleggen waarom je dingen anders 
doet, waarom je over bepaalde dingen anders denkt. 
En dat is ook weer een confrontatie met je zelf.  
Want ja, waarom vinden wij dit of dat beter, waarom 
wil ik dit of dat graag zo blijven doen?

Het gaat altijd over hoeveel ga ik me aanpassen, 
hoeveel wil ik vasthouden? Wat betekent het om te 
integreren. Wat betekent het voor mij om Nederlands 
te zijn, en wat geef je mee aan je kinderen. Dit zijn 
vragen waar je nooit bij stilstaat als je in Nederland 
woont, maar die een rol gaan spelen als je ergens 
anders woont. We hebben altijd geprobeerd om het 
beste van beide culturen mee te nemen in de rest van 
ons leven. Ik zie het als een enorme verrijking.

Het voornaamste verschil is vooral de ruimte, de 
mooie natuur, een rustiger tempo in de samenleving. 
Met maar 5 miljoen mensen in zo`n groot land loop je 
elkaar niet zo gauw in de weg en alles is overzichtelijk. 

Moest je ook aan het klimaat wennen?

Jazeker! Korte zomer, lange (koude) winter.
Het heeft me wel tijd gekost daar aan te wennen. 
Het bepaalt toch een groter deel van je dagelijkse 

leven als in Nederland. Vooral de winter, met heel  
veel sneeuw, beperkt je in je bezigheden. Als je in  
Nederland blij was met een paar dagen kou en 
sneeuw, moet je hier accepteren dat je vanaf  
november tot en met de Pasen volgend jaar sneeuw 
hebt. Want als het eenmaal vriest, regent het niet 
meer, maar dan sneeuwt het. En dat kan heel veel zijn.

Wat voor werk hebben jullie in Noorwegen 
gedaan en wat doen jullie nog steeds?

Mijn man is net als ik verpleegkundige en we hebben 
al die jaren in verschillende ziekenhuizen gewerkt. 
Mijn man, nu 66, werkt nog. De pensioengrens is hier 
67 jaar, altijd geweest, want ze hebben altijd te  
weinig mensen om de maatschappij op gang te  
houden. Sinds kort zijn we naar een klein dorp,  
Skedsmokorset (dicht bij Oslo) verhuisd.

Zelf ben ik gestopt als verpleegkundige, toen ik 58 
was. Ik ben toen begonnen met een eigen bedrijf. 
Ik heb een naaiatelier thuis waar ik mooie vintage 
kleding repareer, re-design en daarna verkoop. Ik 
verkoop online en ik sta op vintage markten in Oslo. 
Ik doe daarnaast vrijwilligers werk bij “De Helpende 
Handen”, een organisatie die mensen helpt die het 
moeilijk hebben in het dagelijks leven.

Gaan jullie in Noorwegen nog om met  
Nederlanders of ben je volledig geïntegreerd 
en voelen jullie je nu als “echte” Noren?

We hebben een paar Nederlandse vrienden, vaak  
toevallig tegengekomen in de loop van de jaren.  
We hebben nooit bewust gezocht naar andere  
Nederlanders. We vonden het belangrijk dat de  
jongens zoveel mogelijk contact hadden met  
Noorse families.

Ook al zijn we geëmigreerd, we hebben een  
Nederlands paspoort. Betekent dat iets? Jazeker.

Praktisch gezien is het gemakkelijk, we hebben  
dezelfde rechten als de Noren. We wonen hier,  
werken hier, betalen hier belasting. We zijn letterlijk 
“gastarbeiders”. We zijn dus eigenlijk gasten, maar  
na 25 jaar vergeet je dat in het dagelijkse leven. Wij 
voelen ons hier thuis, zijn deel van deze samenleving.

Onze kinderen hebben ook een Nederlands paspoort. 
Ze spreken goed Nederlands, hoewel onze oudste 
zoon al weer 10 jaar in Canada woont en Engels als 
hoofdtaal gebruikt. 

Lees verder op de volgende pagina.
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Onze jongste zoon woont bij ons in de buurt en  
gebruikt Noors als hoofdtaal. Toen ze 18 werden moch-
ten ze zelf kiezen. Ze hebben er voor gekozen  
om Nederlands te blijven.
Gevoelsmatig is het een balans gang. Bv. tijdens  
sportevenementen, zoals nu het WK voetbal, kies ik 
toch voor het Nederlandse voetbalteam.

Ik heb eens gelezen dat het niet zo belangrijk is of je 
weet waar je naar toe gaat in je leven, maar het is heel 
belangrijk of je weet waar je vandaan komt. Je wortels, 
je waarden en normen en als je die meeneemt, 
ach, dan kun je je overal thuis voelen.

Je moeder en andere familieleden wonen in 
Nederland. Hoe onderhoud je de contacten?

De rest van mijn familie woont allemaal in Aalten en 
omgeving. We proberen hen 1 of 2 keer per jaar te  
bezoeken. Maar het contact over en weer gaat meest 
via whatsapp, videobellen, skype etc. Met moeder, die 
nu 87 is, heb ik de laatste 20 jaar elke zondag gebeld 
om de laatste familie nieuwtjes bij te praten.

Zijn er verschillen in mentaliteit tussen  
Noorwegen en Nederland?

Hoewel Nederlanders en Noren veel gemeen hebben, 
zijn er toch ook verschillen. Bijna alle vrouwen hebben 
een fulltime baan. Je krijgt 1 jaar zwangerschapsverlof 
en daarna is er voor ieder kind een plek op de kinderop-
vang, daar zorgt het rijk voor. Alle kinderen tot 10 jaar 
gaan na schooltijd naar de kinderopvang. Dit lijkt heel 
goed, maar wij hebben er toch 
voor gekozen om dat niet te 
doen. Wij wilden graag onze 
kinderen een rustiger tijd ge-
ven na schooltijd en zorgden 
er voor dat een van ons altijd 
thuis was.

Er zijn echt wel verschillen 
tussen Noren en Nederlanders. 
Geen onoverkomelijke  
verschillen, in het algemeen 
kunnen Nederlanders en  
Noren goed met elkaar  
opschieten. Generaliserend 
vind ik dat Noren zich vaak 
wat meer op de achtergrond 
houden, heel beleefd, maar 
afwachtend, voorzichtig, het 
kan aardig lang duren voor je 
ze beter leert kennen. 

Nederlanders zijn al gauw wat meer op de voorgrond, 
luidruchtiger, directer. Beide eigenschappen hebben 
voordelen en nadelen, je went aan allebei.

Waar ik meer moeite mee heb is dat vooral op het werk, 
mensen niet veel ambities lijken te hebben. Ze houden 
er niet van om dingen te veranderen. Zelfs als je het 
erover eens bent dat bepaalde zaken niet goed lopen, 
moet er heel veel gebeuren voordat er iets verandert. 
“We hebben het toch altijd zo gedaan”. Efficiënt  
werken vinden ze niet zo belangrijk. En daar hou ik  
nou juist wel van. Nederlanders zijn meer innovatief. 
Bereiken waarschijnlijk daardoor ook meer, als  
individu en als land.

Noorwegen heeft daarentegen hele goede sociale 
voorzieningen, gratis gezondheidszorg, gratis  
onderwijs voor iedereen op alle niveaus. De sociaal-
democratie staat hoog in het vaandel. Iedereen moet 
gelijke kansen krijgen en omdat Noorwegen zo rijk is, 
kunnen ze dat ook in de praktijk brengen.

Hebben jullie nog wel eens het idee om  
weer naar Nederland te verhuizen?

Toen we naar Noorwegen verhuisden hebben we ons 
huis in Nederland verkocht. We gingen er echt voor 
en hebben ook nooit spijt gehad. We hebben er niet 
over gedacht om terug te gaan, ook niet nu we ouder 
worden. We voelen ons hier thuis, dit is ons thuis, maar 
Nederland is ons vaderland en het Nederlands is onze 
moedertaal.

Hoe gaat het nu met…… Hanny Westerveld in Noorwegen?Hoe gaat het nu met…… Hanny Westerveld in Noorwegen?
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Op een koude december avond heeft de redactie van 
B.B. een bezoekje gebracht aan Keet ’t Goor. Deze staat 
aan de “Hagendiek”, achter op het erf van de familie 
Uenk aan de Prinsendijk. Bij binnenkomst wordt 
meteen heel gastvrij koffie aangeboden, zelfs met een 
stuk speculaas erbij.  

Zoals vaker is ook Keet ’t Goor ontstaan doordat de 
klasgenoten na de basisschooltijd contact bleven 
houden. Eerst kwamen ze samen bij hun ouders maar 
later in een eigen hok. Lars Uenk, Lidian Frenken, Lucas 
en Noëlle Gussinklo, Roy van Eerden, Bram Klunder, 
Mike Ruesink en Heidi Pennings zijn de leden van het 
eerste uur van Keet ’t Goor. 
Via Schaersvoorde breidde de vriendengroep zich 
uit. Gijs en Rens Konink, Aukje Klijnsma, Jelle ten Pas, 
Neel ten Dam, Justin Krabbenborg, Roel Mellendijk, 
Wiebe Ormel, Sam Hoftijzer, Sander Gussinklo, 
Mitchel Wensink, Madelief Betting en Tara Kuijntjes 
kwamen de gelederen versterken en zorgen er voor 
dat de groep nu bestaat uit maar liefst 20 personen. 
Allemaal met het bouwjaar 2006-2008. De leden zijn 
niet allemaal uit Barlo afkomstig maar ook uit Aalten, 
Bredevoort, Heelweg, Lintelo en Harreveld. Er waren 
maar weinig ouders die het op prijs stelden dat deze 
enorme groep elke week een avondje gezellig langs 
komt. Het werd dus hoog tijd voor een eigen hok. 

In 2021 was het zover. Bij Camping Reuselink in de 
Brinkheurne stond een ruime stacaravan die groot 
genoeg bleek te zijn voor de hele club. Overigens 
niet groot genoeg  zodat iedereen een zitplaats heeft. 
Daarom neemt men genoegen met een staanplaats. 
Het hok is nog niet helemaal ingericht naar ieders 
tevredenheid maar het onderkomen is in ieder geval 
wel wind en waterdicht. Een klein elektrisch kacheltje 
zorgt voor een beetje warmte en er is natuurlijk 
muziek. Er geldt binnen bijna een zero-tolerance 
rookbeleid en wordt er natuurlijk geen alcohol 
genuttigd…..  Om problemen met de gastvrije familie 
Uenk en de buurt te voorkomen is er een regel dat het 
om 1.30 uur stil hoort te zijn rondom de keet. 
De “Keet ’t Goor” - leden gaan allemaal nog naar 
school of zijn bezig met een beroepsopleiding. Een 
aantal heeft een zaterdagbaantje bijvoorbeeld bij 

de Heerlijkheid in 
Bredevoort. Hobby’s 
zijn: voetballen, 
paardrijden en motor 
crossen. Ook zijn 
enkele leden muzikaal 
actief bij Excelsior 
Barlo. Soms gaan ze op 
bezoek bij collega-hok 
“Heggeweer” in Lintelo 
of komt er bezoek van 
een hok uit De Heurne. 
In de zomer van 2023 
hoopt deze keet mee 
te doen aan de Jong 
Gelre krachtmeting 
“Knokken Met Hokken” 
voor het meten van de 
sportieve prestaties  
van “Keet ’t Goor”. 

HOKTALK: Keet ‘t GoorHOKTALK: Keet ‘t Goor
In de serie “hoktalk” nemen we een kijkje bij hokken en keten in onze buurtschap. 
Wat gebeurt er in die hokken en wie zijn de “bewoners”.

Door: Henk Koskamp

Aan het begin van dit schooljaar hebben 
wat wisselingen plaats gevonden binnen de 
oudervereniging. Daarom stelt iedereen zich in dit 
stukje even aan u voor.

Nienke te Brinke, getrouwd met Jan en samen hebben 
wij 4 kinderen. 2 jongens van 10 en 7 en twee meiden, 
een eeneiige tweeling van 6. Ik werk bij Virupa als 
commercieel projectleider. In mijn vrije tijd tennis 
ik graag en speel ik bugel bij Excelsior Barlo. Onze 
kinderen zitten in groep 6, groep 3 en in groep 2. Ik 
mag sinds 2018 voorzitter zijn van de oudervereniging. 
Ik doe dit graag om mijn steentje bij te kunnen dragen 
aan onze prachtige school in Barlo!

Mijn naam is Anke Fukkink-Kolstee. Ik woon samen 
met mijn man Gert-Jan en onze zoon Jelte in Barlo. In 
mijn vrije tijd ben ik graag creatief bezig en ga graag 
met vriendinnen wat gezelligs doen. Jelte is na de 
zomervakantie gestart op school en daarom leek het 
mij goed om me in te zetten voor de oudervereniging.

Als nieuw lid van de oudervereniging stel ik mij graag 
aan jullie voor. Ik ben Arjen Winters, samen met Jody 
Luiten hebben wij twee prachtige dochters Nova 
(2017) en Lune (2020). Begin vorig jaar zijn wij vanuit 
Lichtenvoorde naar Barlo verhuisd, naar het ouderhuis 
van Jody. Afgelopen zomer werd ik gevraagd voor de 
oudervereniging. Daar hoefde ik niet lang over na te 
denken. Ik vind het mooi dat ik op deze manier een 
bijdrage kan leveren aan de school in Barlo. 

Ik ben Jelle Luiten, 32 jaar oud en geboren en getogen 
in Barlo. Ik woon met mijn vrouw en twee kinderen 
op ‘t Zilverzand. Ik run samen met mijn ouders een 
melkveebedrijf, ook gevestigd in Barlo. Daarnaast werk 
ik nog 1 tot 2 dagen per week voor een bedrijf dat 
zonnepanelen plaatst. Ik wil mij de komende tijd graag 
in gaan zetten voor de oudervereniging.

Hallo allemaal. Graag stel ik mij even voor. Ik ben Ruby 
Waalder, 35 jaar. Samen met mijn man Michel en onze 
drie kinderen Hugo (9), Julia (7) en Stef (4) woon ik op ‘t 
Nijhof.
Omdat dit schooljaar ook onze jongste zoon is gestart 
op school, vond ik het een goed moment om bij de 
oudervereniging ook mijn steentje bij te dragen. We 
zijn inmiddels al volop bezig en ik ga dit met alle liefde 
en plezier doen!

Mijn naam is Nikki Houwers en samen met mijn 
man Arjen wonen we nu 9 jaar in Barlo. Wij hebben 
drie zonen, waarvan er twee in de onderbouw op 
school zitten in Barlo. Onze jongste zoon mag begin 
volgend jaar starten. Ik zit nu voor het vierde jaar in de 
oudervereniging, waarvan ik drie jaar penningmeester 
ben. Met veel plezier en enthousiasme help ik mee aan 
allerlei schoolse activiteiten. 

Als laatste in dit rijtje stel ik me voor. Ik ben Henrieke 
Koskamp, getrouwd met André en samen hebben we 3 
kinderen die alle 3 naar CBS Barlo gaan. Inmiddels ben 
ik voor het tweede jaar lid van de ouder vereniging. 
Ik mag het secretariaat voor mijn rekening nemen, 
wat betekent dat ik de agenda, en notulen van de 
vergadering bij hou. Maar ook de nieuwsbrieven in 
elkaar zet. Gelukkig krijg ik daar wel hulp en inbreng bij 
van de overige OV leden. 

Oudervereniging CBS BarloOudervereniging CBS Barlo

Vakantie voor uw Kat

Ons Hotel biedt u de mooiste oplossing
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www.arienskattenhotel.nl
arienskattenhotel@outlook.com
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Column    

Door Jan van Eerden

Dizzen column is misschien een betjen scharp en hier daor 
wat moeilijker as normaal. Et is geenszins de bedoeling 
um iemand te kort te doon. Et is bedoeld um onderscheid 
te maken tussen echte problemen en schijnproblemen. 

Robert Long 
Miene favoriete holding is onderuut hangen in de 
luien stool met de veute op de salontaofel. Et is 
eigenlijk maer liggen en et lik as of ze mien van wiet 
af in den stool hebt e’gooid. Et leefste hek dan ok nog 
de koptelefoon op zodat ik een betjen muziek kan 
luusteren. Zo was ik laatst de lp vroeger of later van 
Robert Long uut 1974 an et luustern. Ik heure jullie 
al denken; wat ne achterhaalde muziek, maor daor 
vergis i-j ow vies in. De teksten bunt alleraerst dusdanig 
scharp dat dat in een vertrutte maatschappi-je anno 
2023 neet maer zol können. Robert Long hanteren 
dat taalgebroek um misstanden an de kaak te stellen. 
Dat kan in 2023 neet maer. Teggenwaaordig mo-j 
dondersgoed oppassen wat of ie in et openbaar nog 
könt zeggen. Ums geliek of der is wal een doelgroep 
beledigd of i-j wordt as discriminerend, homofoob of 
vrouwonvriendelijk weg e’zet. I-j mot zelfs oppassen 
met de woorden hij of zij of meneer of mevrouw want 
de grenzen daortussen bunt rekbaor. I-j könt dagelijks 
wal bevolkingsgroepen heuren wiet zich achtergesteld, 
beledigd, miskent of gediscrimineerd veult. 

Begriep mien good, ik wil dit geveul van onbehagen 
neet per definitie wegzetten as anstelleri-je. Et mek 
mien niks uut wat de geaardheid, kleure of veurkeuren 
van mensen bunt en veur mien geveul heb ik aeven 
völle respect veur vrouwen as mannen. Ik heb zelfs 
een gruwelijken haekel an mensen wiet andere leu 
in hökskes stop of beoordeeld op wat dan ok want ik 
heb ne schuw haekel an mensen wiet zo rechtlijnig 
bunt en alles wat anders is as hunzelf beoordeelt en 
veroordeelt.  Waorumme dan toch een pleidooi teggen 
vertrutting zu-j zeggen. 

At der ene doelgroep is wiet rechtlijnig aordelen velt 
dan bunt dat wal de mensen wiet egals anderen langs 
de meetlatte legt en elk woord van een ander afwaegt 
um te kieken of ze iemand op een scheef woord könt 
betrappen. Juust dee mensen plaatst te pas en te 
onpas anderen in een höksken, want de slachtoffers 
wordt meestal beoordeeld op een woord of opmarking 
wat de moralisten neet zint. Wat verbeeldt mensen 
zich wal dat ze eure ideeën as maatschappelijk moraal 

aan de hele samenleving oplegd? Starker nog, et kan 
zelfs geveurlijk worden as een relatief kleine groep de 
samenleving geet opleggen wat wi-j met z’n allen  
wal of neet mögt zeggen. Dan wordt et geveurlijk  
want dan kump de vri-jheid van et woord in et 
geding. Wi-j bunt al zowiet dat gasten van een 
praotprogramma of caberetiers met de dood wordt 
bedreigd. Zelfs et opneumen van bewezen feiten  
wordt soms as ongepast of discriminerend e’zene. 
Zo wordt et probleem tut slachtoffer e’maakt en de 
klokkeluider wordt an de schandpaol e’naegeld. 

Een kleine groep mensen bepaalt et collectief moraal 
van Nederland. Satire of bepaalde bevolkingsgroepen 
op hun verantwoordelijkheid wiezen mag dus  
kennelijk al neet maer.
Natuurlijk is discrimineren/onderscheid maken op basis 
van geaardheid, huidskleur, sekse, geleuf of politieke 
veurkeur fout, gin discussie. Daor mow allemaole veur 
waken. Starker nog, dat steeds zelfs in de grondwet. 
Maor at iederene te pas, maor veural te onpas vunt 
dat hee, zee of et beledigd is of te kort wordt e’daone 
buw net zo rechtlijnig as dee rechtgeaarde rakkers 
wordt Robert Long in de jaoren zeuventig teggen 
streed. Dat heten toen satire, noo is dat beledigend, 
discriminerend, homofoob of vrouwonvriendelijk. 

In de jaoren zeuventig meken de mensen zich los  
van de dogma’s van de kerkelijke streumingen.  
Dat is e’lukt. Maor wat wi-j der veur in de plaatse 
kreggen is een moralistische muggenzifteri-je wiet  
elke discussie ovver eigen verantwoordelijkheden 
doodslöt en zo wordt de echte misstanden neet  
an e’pakt. Robert Long wis der wal raod met.  
Toen mog dat nog. 

Sportpark Noord is geopend! Op donderdagavond 
is het druk aan de Buddinkdijk. De Barlose dames 
werken zich flink in het zweet. Barlo Fit is een feit! Sinds 
september 2022 zijn we gestart met bootcamp. Bij deze 
trainingen staan conditie, balans, spierkracht maar óók 
gezelligheid centraal.

Het idee begon aan de keukentafel bij de familie 
Luiten. Zo vertelde Esther dat het haar leuk leek dat 
er in Barlo een sportclub was want ze wilde graag wat 
actiever gaan sporten. Sporten in de buitenlucht was 
een pré, hierdoor viel de sportschool af. Daarnaast 
leek het haar leuk om wat meer binding te krijgen met 
andere Barlose dames. Door het fanatieke en sportieve 
karakter van Herald zag hij dit meteen als een mooie 
uitdaging. Niet veel later stelde hij het idee voor aan 
zijn zus Geraldien en als je ‘’Luut’n van de Domme 
Anleg’’ een beetje kent snap je misschien wel, dat  
ook zij meteen enthousiast was. 

Op het Barlosefeest tijdens het uithalen van de koning 
bij ’t Roehof werd er met andere dames over het idee 
gespard of er binnen andere huishoudens ook die 
behoefte was. Dit bleek het geval! Tijd om er dus echt 
werk van te maken. 

We hebben een enthousiaste en ervaren trainster 
benaderd, Joyce Bauhuis. Ze was bereid les te komen  
geven. Zo kwamen we alweer een stap in de goede  

 
 
richting en was het zaak om een bestuur op te zetten. 
Dat is voortgekomen uit 3 initiatiefnemers, Herald 
Luiten, Esther Luiten en Geraldien Ormel. 

Samen hebben we het concept Barlo Fit bedacht. Op 
dit moment zijn er 34 leden verdeeld over 2 groepen. 
Wekelijks krijgen we een gevarieerde training. Joyce 
weet ons steeds te verrassen! Ze biedt de trainingen zo 
aan dat jong en oud deel kan nemen en kan trainen op 
eigen niveau. De eerste groep traint van 18.30 - 19.30 
uur en de tweede groep traint van 19.30 - 20.30 uur.  
Er wordt gewerkt met een 10 rittenkaart waar je 
maximaal 15 weken over mag doen. 

Een heel aantal van ons heeft de afgelopen maanden  
al flink wat spierpijn gehad, een goed teken! We horen  
van diverse leden dat ze er baat bij hebben. Mede 
hierdoor kunnen we zeggen dat het een succes is.  
Maar wat we zeker ook belangrijk vinden is de 
gezelligheid en verbondenheid met onze Barlose 
buurtschapsgenoten. 

Ook geïnteresseerd? Of een keer meedoen met een 
proefles? 
Neem vrijblijvend contact op met Geraldien Ormel  
06-29501736 of Esther Luiten 06-12213937

Sportieve groet,
Herald, Geraldien en Esther   

Barlo FitBarlo Fit
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HartslagNu is het reanimatie 
oproepsysteem van Nederland
Elke dag krijgen 40 mensen in Nederland buiten het 
ziekenhuis een hartstilstand. De overlevingskans is het 
grootst als iemand binnen 6 minuten reanimeert en 
een AED aansluit. Als elke minuut telt, is snelle hulp van 
levensbelang.

Burgerhulpverlening
Als burgerhulpverlener vergroot je de overlevingskans 
van mensen met een hartstilstand. Jij start met 
reanimeren totdat de professionele hulpverlening er is. 
Hierdoor kun je helpen levens te redden!

In mei 2022 beschikte onze gemeente over 814 
burgerhulpverleners en 64 AED’s. Hiermee voldoen we 
aan de norm, maar u begrijpt hoe meer hoe beter!

U kunt voor informatie terecht bij de contactpersoon 
Hartveilig Wonen Barlo en omgeving Petra Kastein. 

Haar telefoonnummer is 0638535538, het emailadres is 
zocohart@outlook.com

Hoe werkt de alarmering van HartslagNu?
Bij een hartstilstand bij jou in de buurt, ontvang je 
per sms, app of telefoon een oproep van HartslagNu. 
In deze oproep staat de vraag om direct naar het 
reanimatieadres te gaan of de dichtstbijzijnde AED op 
te halen. Het is belangrijk dat je laat weten of je gaat of 
niet. Zo weet het systeem hoeveel burgerhulpverleners 
ter plaatse gaan.

Overzicht van beschikbare AEDs’s in Barlo 
en omgeving. 
De groene AED’s zijn 24/7 beschikbaar, de oranje is 
beperkt beschikbaar (vaak overdag). 

Hartveilig WonenHartveilig Wonen
Hier Woon Ik: Hier Woon Ik: 
Noa Zwartbol Noa Zwartbol 
Door: Christel Frenken Door: Christel Frenken 

Daar is ie weer, met enige regelmaat in de Barlose 
Berichten: de rubriek: ‘Hier Woon Ik’, geïnspireerd op 
het wekelijkse vraaggesprek in de Volkskrant met een 
schoolverlater. In deze rubriek interviewen we steeds 
een tiener tussen de 10-12 jaar, over zijn of haar huis, 
school, de toekomst en natuurlijk: Barlo! In deze editie 
is Noa Zwartbol aan het woord:

Waar woon je en met wie woon je?
Ik woon aan de Lichtenvoordsestraatweg 67a in Barlo, 
en ik woon er met mijn vader, moeder en onze hond  
en konijnen.

Wat vind je het leukst aan je huis?
Mijn speelkamer waar ik veel zit te tekenen en de tuin 
waar ik met de hond kan spelen.

Wat vind je het leukste aan je familie  
en waarom?
Als we gezellig bij opa en oma onze eigen dingen  
mogen bakken op de OFYR BBQ en gezellig erbij gaan 
staan kletsen.

Heb je huisdieren? En ben je er druk mee?
Ja wij hebben een hond Banjer en 2 konijnen Snuffie 
en Happy. En ben er zeker wel eens druk mee als ik het 
hok van de konijnen moet verschonen.

Als je een dier was, wat zou je dan willen zijn? 
Waarom?
Een paard, omdat ik erg van paarden houd!

Wat is je dierbaarste bezit?
Mijn ouders en familie.

Als je een dag de baas van de wereld zou zijn, 
wat zou je dan willen veranderen?
Geen oorlog meer in de wereld. En graag een keer de 
baas zijn van het beste paard van Nederland en daar 
dan de hele dag op gaan rijden.

Waar ben je trots op?
Dat ik in Barlo woon en 2 x per week lekker ga  
zwemmen bij waterpolo.

In welke groep zit je op school?  
Waar ga je volgend jaar naar school?
Ik zit in groep 8, volgend jaar ga ik in Aalten naar 
Schaersvoorde. 

Wat is het leukst aan je huidige school?.
Dat ik leuke klasgenoten heb en dat ik de vakken leuk 
vind om te doen vooral Crea.

Weet je al wat je later voor beroep wil  
uitoefenen?
Nee, ik ga eerst even kijken wat ik leuk ga vinden op de 
middelbare school.

Vind je Barlo een leuke plek om te wonen? 
Waarom wel/niet?
Ja, want we wonen lekker vrij en veel ruimte om het 
huis en er zijn leuke mountainbike routes. En een 
mooie rustige omgeving.

Hoe kunnen we Barlo nog leuker maken?
Eens per maand een Crea middag/avond voor onze 
leeftijd.

Waar wil je later wonen?
In Barlo en in het huis van mijn ouders

Hoe ziet je leven er over 10 jaar uit denk je?
Dan hoop ik mijn rijbewijs te hebben en een leuke 
baan waardoor ik mijn eigen paard kan kopen.

Wil je verder nog wat vertellen?
Ja, ik vond het leuk om een interview te geven aan 
Barlose Berichten.



22 23

1. Met wie hebben wij het genoegen?
Wij zijn Mike Dusseldorp & Diane Roodhardt. Wij zijn 
inmiddels alweer 1,5 jaar de trotse bewoners van 
Markerinkdijk 43. We hebben ook een hond; Senna. 

2. Wat was je vorige woonplaats?
Mike is geboren en getogen in Lichtenvoorde.  
Diane in Arnhem. Wij hebben elkaar ontmoet tijdens 
onze studie op de Hogeschool van Arnhem en 
Nijmegen en zijn toen gaan samenwonen in het 
centrum van Arnhem. Hier woonden we ruim anderhalf 
jaar, waarna we naar Duiven zijn verhuisd. Waarom 
Duiven? Meer ruimte en dichtbij de stad voor Diane en 
het rustige dorpsgevoel voor Mike. Hier hebben we  
4 jaar gewoond voordat we (weer) naar de Achterhoek 
trokken.

3. Waarom juist barlo?
Voor Mike begon het te kriebelen om weer terug 
te gaan naar de Achterhoek. Daarnaast hebben we 
altijd een groot deel van ons sociale leven hier gehad; 
vrienden, familie etc. Zodoende zijn we begin 2020 
gaan zoeken naar een huis in of in de omgeving van 
Lichtenvoorde. Zoals bekend was de huizenmarkt 
toen aardig gespannen dus we hebben aardig wat 
bezichtigingen en biedingen gedaan. Op een gegeven 
moment zag Diane ons huis op Funda. We hebben 
direct gebeld en een afspraak gemaakt. We reden op 
een mooie ochtend voor het eerst door het glooiende 
landschap, liepen door de straat en het huis en zeiden 
toen beiden: “Dit is ons droomplekje, deze moeten  
we hebben!”. 

ImportImport
10 vragen aan nieuwe Barloërs10 vragen aan nieuwe Barloërs

Activiteitencommissie stoptActiviteitencommissie stopt
Naar vele jaren van activiteiten organiseren stoppen 
we ermee. We hebben het altijd met heel veel plezier 
gedaan. Maar ivm corona was het organiseren van 
activiteiten lastig de afgelopen jaren en ook nieuwe 
leden voor de commissie waren moeilijk te vinden.  

Noald en Droad (handwerkcafe) blijft wel gewoon 
doorgaan, deze activiteit vindt maandelijks plaats. 
Iedereen is daar van harte welkom. 

Mocht het je leuk lijken om activiteiten te organiseren 
dan is dat altijd mogelijk. Dan kun je informeren bij 
de Markerink of bij het bestuur van de Markerink 
(anketewinkel@gmail.com).

Mocht je nog vragen hebben dan kan je altijd bij een 
van ons terecht. 

Groetjes het bestuur,

Anke te Winkel
Guus Luiten
Rob Brethouwer
Rudi ter Haar
Jolanda Kobus 
Linda Hinkamp-te Brinke

4. Sinds wanneer woon je in barlo?
April 2021 kregen wij de sleutels. Het huis is vrij nieuw 
dus binnen een maand hebben wij het eigen gemaakt 
met door wat vloeren te vervangen en de muren te 
verven. Zo konden we er lekker vlot in!

5. Wat is je meegevallen?
Meegevallen is een groot woord maar als we 
iets moeten kiezen is het dat Barlo op zijn eigen 
manier echt bruisend is. In de gemiddelde vinex 
wijk in een dorp is vrij weinig te beleven, enkel wat 
bestemmingsverkeer en dan houdt het wel op.  
Hier, met name in de zomer, is er echt leven op straat. 
Wandelaars, fietsers, motoren, paarden, auto’s, trekkers. 
Iedereen is spontaan en vrolijk. Daarnaast wordt er 
ontzettend veel georganiseerd voor jong & oud en 
hangt er echt een leuke sfeer.

6. Wat is je tegengevallen?
Dat je in de wintermaanden niet altijd even makkelijk 
een rondje met de hond loopt, het is echt pikke donker. 
Maar een goede zaklamp lost het probleem ook op!

7. Wat mis je hier vooral?
Een ruime keuze aan bezorgmaaltijden. Waar je in 
de stad 24/7 van Mexicaans tot Oosters eten kunt 
bestellen zijn we hier gelimiteerd tot een enkele 
pizzeria of snackbar. 

8. Wat zou je veranderen aan barlo  
of de barloers? 
Niks! Barlo bevalt ons zoals het is.

9. Wat is typisch barlo of 
typisch achterhoeks voor jullie?
Typisch Barlo is voor ons het zwaaien naar iedereen. 
Dat geeft echt een gemoedelijk gevoel! Typisch 
Achterhoeks zou dan toch wel de nuchterheid zijn. 
Iedereen staat klaar voor elkaar, mensen kennen elkaar, 
geen gedoe en gewoon normaal doen. 

10. Heb je nog een anekdote?
Vrienden en familie van buiten de Achterhoek worden 
nog regelmatig door hun navigatie over zandwegen 
hiernaartoe gestuurd. Die vragen zich altijd of we hier 
geen normale wegen hebben.
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B arloB arlo  N AT U U RN AT U U R l i j kl i j k
B o e r e n  b e h e r e n B o e r e n  b e h e r e n 
h e t  n a t u u r g e b i e d  ‘ t  E n g e ve l dh e t  n a t u u r g e b i e d  ‘ t  E n g e ve l d

Door: Willy Koskamp & Herman Simmelink

Voorjaar 2022 was de Barlo Natuurlijk gewijd aan het Aaltense Goor over de geschiedenis, geologische, culturele 
en natuurlijke aspecten. De zijde van de boeren, die in dit gebied hun grond hebben, kwam hierin niet naar voren 
en leek ons ook goed om te beschrijven.  

We zijn te gast bij Henri van Eerden en Maarten Uenk om 
hun kant van het verhaal te horen. Het is precies op de 
dag, dinsdag 3 januari, dat iedereen in de Aalten Vooruit 
heeft kunnen lezen dat 3 agrariërs en een onafhankelijke 
voorzitter een stichting hebben opgericht. De kavelruil 
van 7 omringende agrariërs was hiermee tevens een feit. 
De naam voor de stichting ’t Engeveld is gekozen omdat 
de Engelandsdijk vroeger dwars door het stuk liep. Eng 
land staat voor laag/nat land. Een deel van de percelen is 
afgegraven, het gebied ligt nog lager dan vroeger en is dus 
nog enger geworden. Voordat stichting ’t Engeveld werd 
opgericht, ging er een heel proces aan vooraf.  
Maartens eerste zin over het Aaltense Goor was: “Natuur 
kost per definitie geld!” Dat maakt samenwerken tussen 
natuurorganisaties en agrariërs zo complex. De kloof 
tussen agrariër en burger is erg groot en samenwerken 
met veel verschillende organisaties met verschillende 
belangen is een uitdaging. 
 
Op 12 oktober 2010 presenteerde het waterschap 
in het Romienendal hun toekomstplannen voor het 
Aaltense Goor. Omringende agrariërs maakten zich 
na deze avond ernstig zorgen over hun toekomst. De 
plannen om het waterpeil te verhogen zou betekenen 
dat ongeveer 500 hectare landbouwgrond van 
omringende agrariërs te nat zou worden om nog 
rendabel te kunnen bewerken. Het Waterschap en de 
provincie hechtten er ook veel waarde aan dat het 
integraal inzetbaar moest zijn en breed werd gedragen. 
Het is belangrijk dat mensen die in de omgeving wonen 
meedenken met de ontwikkeling van het gebied.  Zo 
kwam het plan om samen met de agrariërs een plan te 
maken. Dat had heel veel voeten in aarde en een lange 
adem van iedereen.

Jaarlijks waren en zeker 5 á 6 overleggen die de 
nodige voorbereiding en nazorg betekenden voor 
Staatbosbeheer, waterschap en provincie en betaalde 
mensen met banen en instanties die de werkzaam-

heden uitvoerden. Voor de betreffende agrariërs veel 
vrije tijd en ook de nodige frustraties. Zo werd een 
eerste plan waar al 7 jaar op gebroed was een uur voor 
het ondertekenen alsnog afgeserveerd. Ook hebben ze 
hard moeten knokken om de Boterdijk als scheidslijn 
te behouden tussen de groene ontwikkelingszone en 
landbouwgrond. 

De omringende agrariërs zien dat er naast het Aaltense 
Goor een uniek stukje grond ligt dat via kavelruil van 
de provincie aan hen is toegekend en zien het als 
een uitdaging om er iets moois van te maken voor 
alle partijen. Het unieke zit hem in de combinatie 
van kweldruk en kalkrijke grond, hier kunnen blauw-
graslanden ontstaan. Ze zien dat dit belangrijk is om  
te behouden maar op andere plekken te zorgen voor 
drogere hooilanden die in samenspraak met ecologen 
worden gemaaid. De agrariërs merken dat er steeds 
meer wederzijds begrip ontstaat door de intensieve 
contacten en overleggen. Iedereen is steeds op zoek 
naar een gulden middenweg en naar wat verbindt. 
Mooi dat een ecoloog meekijkt en opmerkt dat er 
op een stuk grasland een graspieper zit of dat er nog 
verse reekalfkeutels liggen en het stuk nog even niet 
gemaaid wordt. De agrariërs hebben de gelegenheid 
scholing te volgen welke planten en dieren van invloed 
zijn op het gebied. Het knelt nog wel als het aankomt 
op de praktische kant. Een agrariër kijkt naar het weer 
om te hooien, dat kan op alle tijden zijn, ecologen 
zijn dan niet altijd beschikbaar. Het blijft ook een 
puzzel om steeds mee te gaan in het proces van de 
regelgeving van provincie, het Rijk en de invloed van 
Brussel. De regelgeving kan zo weer veranderen en dus 
weet je niet wat er gaat gebeuren. Zo is het Aaltense 
Goor nu geen Natura 2000 gebied, maar wat als er 
nieuwe regelgeving komt, waar wordt het dan onder 
geschaard? Dit soort onzekerheden blijft lastig als je 
bedrijfsvoering hiervan afhankelijk is.

Update Woningbouw BarloUpdate Woningbouw Barlo
Al ruim 3 jaar is Barlo’s Belang bezig om nieuwe 
bouwkavels toegewezen te krijgen, voor tijdelijke 
bewoning middels Uuthuuskes, maar ook voor starters. 

Doordat de gemeente geen grond rondom de kern van 
Barlo bezit, maakt dit de nieuwe bouw niet makkelijk. 
We zijn met verschillende grondeigenaren in Barlo 
in gesprek geweest en er zijn nog steeds gesprekken 
gaande. 

Bij het toetsen van de mogelijkheden zijn we helaas 
telkens weer teruggefloten, met diverse redenen, zoals 
draagvlak, landschappelijk, economisch of provinciaal. 
Kort gezegd: Barlo ligt te mooi, met hoogwaardig 
cultuurlandschap. 

Dit wil niet zeggen dat we het opgeven. Nieuwbouw is 
belangrijk, dit is één van onze hoofdpunten om onze 
kern levendig te houden voor de toekomst.

Inmiddels zijn, door veranderende wetgeving, ook veel 
woning procedures gemakkelijker gemaakt, voor reeds 
bestaande gebouwen. Denk aan woningsplitsing of 
rood-voor-rood procedures (sloop een schuur of stal, 
in ruil voor een woning).  Zo wordt tegenwoordig bij 
woningsplitsing veel meer maatwerk geleverd (denk 
bv. aan het volume per woning). Zo kan je familie 
helpen aan een woning, maar splitsen en verhuren kan 
bijvoorbeeld ook.

Dit kan voor een aantal bewoners in Barlo interessant 
zijn en we raden dan ook aan om dit met elkaar, met 
ons en/of de gemeente, te bespreken. 

Namens Barlo’s Belang, 
Rik Rotink & Ferdi Ikink

De stichting ziet het als een uitdaging om te laten zien 
dat agrariërs in staat zijn om het te beheren; unieke 
gronden in originele staat terug te brengen voor meer 
biodiversiteit, als recreatieplek en inkomsten voor de 
agrariër. De provincie heeft de Vereniging Agrarische 
Landschap Achterhoek (VALA) ingeschakeld om het 
proces te monitoren, zij denken actief mee. De subsidie 
is in eerste instantie voor 6 jaar. Het blijft een proces 
van ontwikkeling, maar het fijne is dat er invloed 
uitgeoefend kan worden door lokale agrariërs. 

Meepraten, samen tot een compromis komen en 
zorgen dat mensen er kunnen recreëren en dier- en 
plantsoorten terugkomen door lokaal beheer.

Het is een van de eerste initiatieven in Nederland 
waar agrariërs en natuurbeheerders, Waterschap en 
provincie samenwerken, best uniek om dat in onze 
gemeente te hebben en met dank aan actieve agrariërs 
die zich hiervoor inzetten. 
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Terugblik jubileumjaar ExcelsiorTerugblik jubileumjaar Excelsior

Excelsior blikt terug op een feestelijk jaar! Afgelopen 
jaar stond namelijk in het teken van het 100-jarig 
jubileum van de muziekvereniging.
Excelsior trapte het jubileumjaar af met een jubileum-
concert dat plaats vond op 4 november 2021, dit was 
namelijk de start van het feestelijke jaar. In een mooi 
versierd Romienendal vol met gouden slingers werd 
na het spectaculaire openingsnummer ‘Opening for 
an occasion’ de zaal én het orkest verrast met gouden 
confetti. Het jubileumjaar is knallend van start gegaan!

Nadat het jubileumjaar was afgetrapt kon het orkest 
zich opmaken voor een volgend concert, deze vond 
plaats in de Hofnar. Er is druk gerepeteerd voor dit 
concert, waarbij ook extra repetitieavonden ingelast 
werden zodat alles perfect zou klinken. Dit was niet 
zomaar een concert, het Gelders Fanfare Orkest zou 
namelijk ook meespelen. Daarnaast werd tijdens deze 
avond ook het nieuwe uniform gepresenteerd. Voor 
de pauze speelde Excelsior nog in het oude uniform, 
de zaal werd meegenomen in de geschiedenis van 
de vereniging en de verschillende uniformen die het 
orkest door de jaren heen gedragen heeft. De avond 
werd aan elkaar gepraat door Jan van Eerden, die dit 
op geheel eigen wijze deed tot groot genoegen van  
de zaal. 

Na de pauze was het moment daar. 20 jaar lang is 
er door De Scharrelaars voor gespaard door middel 
van o.a. autowasdagen en de petflessenacties en nu 
boden De Scharrelaars ons het nieuwe uniform aan. 
Eerst kwam de jeugd gevolgd door het grote orkest 
in het prachtige nieuwe uniform. Het uniform moest 
natuurlijk wel goed ingespeeld worden, dus speelde 
Excelsior samen met het Gelders Fanfare Orkest het 
mooie ‘Coldplay in Symphony’. Het concert werd 
afgesloten door het Gelders Fanfare Orkest.

Ook het jeugdorkest heeft het jubileumjaar goed 
gevierd, zij gingen namelijk op kamp! Een gekoesterde 
wens van de jeugdleden ging in vervulling. Op vrijdag 
20 mei vertrokken de jeugdleden in een huifkar 
naar Beusink in Lievelde. Er stond een weekend voor 
de boeg waarin flink gerepeteerd werd voor het 
jeugdconcert. Maar er was gelukkig ook tijd voor 
ontspanning. Er werd flink gebruik gemaakt van het 
speelterrein, ze zijn naar het bos geweest voor levend 
Stratego en er werd gelasergamed. Daarnaast kwamen 
de leden van het grote orkest ook nog een middag 
mee repeteren en sloten ze de middag af met heerlijke
pannenkoeken, die door verschillende moeders 
gebakken waren. Na het geslaagde jeugdweekend was 
het tijd om alle stukken waarvoor de jeugd zo hard
gerepeteerd had ten gehore te brengen.  

Op woensdag 25 mei vond het jeugdconcert plaats in 
een mooi versierd Romienendal. Het was een feestelijke 
avond met als mooie afsluiter een gezamenlijk stuk 
samen met het grote orkest. Het was een prachtig 
gezicht om jong en oud bij elkaar te zien zitten op een 
podium.

Afgelopen juni heeft Excelsior een concert aangeboden 
aan de bewoners van Marga Klompé. Op een mooie 
zomeravond speelde Excelsior in de tuin van Beth San. 
De bewoners en andere belangstellenden hebben 
genoten van deze muzikale avond. We speelden
stukken die voor de bewoners goed te herkennen 
waren, zoals een Radio Oranje Medley en een medley 
van verschillende Mozart stukken.

Na de zomer konden we ons voorbereiden op ons 
najaarsconcert. Deze vond plaats op zaterdag 
8 oktober in een tent bij Jan en Marion Ligterink. Er 
is veel werk verricht door de muzikanten om alles op 
te bouwen, maar het resultaat mocht er zeker zijn. 
Geheel in stijl van een oktoberfeest was de tent mooi 
aangekleed. Ook het repertoire tijdens deze avond had 
een vleugje oktoberfeest. Het jeugdorkest opende de 
avond, tijdens de binnenkomst van het publiek werden 
ze verwelkomd door de muziek van het jeugdorkest. 
Het concert werd geopend door de slagwerkgroep. 
Daarna werd het stuk ‘Symphonic soul’ ten gehore 
gebracht een mooi stuk waarbij zowel het orkest als 
het jeugdorkest en de slagwerkgroep samen speelden. 
Na dit stuk speelde Excelsior zelf ook een aantal mooie 
stukken waarbij de sfeer van een oktoberfeest ook 
naar voren kwam. Na de pauze konden de muzikanten 
zelf ook ontspannen. De Bargkapel sloot deze avond 
namelijk af. Onder het genot van een drankje en hier 
en daar een voorzichtig dansje heeft iedereen genoten 
van deze avond.

Op 4 november was dan echt de dag dat Excelsior Barlo 
haar 100-jarig jubileum vierde. 

We begonnen dit feestweekend dan ook op vrijdag 
4 november met een receptie in het Romienendal. 
Iedereen die dat wilde kon ons komen feliciteren en 
daarna proosten op ons jubileum.
 
Tijdens de receptie was er een bijzonder moment, 
Excelsior kreeg een oorkonde en eremedaille uitgereikt 
van de KNMO ter ere van ons jubileum. 

Ook heeft 
Excelsior een 
notenboom 
aangeboden 
aan de Barlose 
gemeenschap, 
deze staat op 
het terrein van 
Groot Deunk.

Op zaterdag 
5 november 
was er een 
besloten feest 
bij De Neeth 
voor alle muzikanten, Scharrelaars en vrijwilligers van 
de vereniging. Het thema tijdens deze avond was 
Fout & Goud. Iedereen had zich op zijn of haar manier 
helemaal uitgedost in dit thema. Er was muziek van een 
band en iedereen kon heerlijk feesten en ontspannen 
en terugkijken op een mooi jubileumjaar!

Op zondag 6 november sloot Excelsior het jubileumjaar 
af met een dank en zangdienst. Deze vond plaats 
in de oude Helenakerk, de dienst werd geleid door 
ds. Van der Wal. Dit was een mooie afsluiter van het 
jubileumjaar.

Excelsior kijkt terug op een prachtig jubileumjaar! 
Mede dankzij de inzet van de muzikanten, scharrelaars 
en vrijwilligers konden we zo’n mooi jaar organiseren. 
Ook willen we de sponsoren bedanken die hun steentje 
bij hebben gedragen aan dit fantastische jaar.
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Barlose Verenigingen & Onderwijs

Barlo’s Belang
www.barlo.nl/barlosbelang
barlosbelang@gmail.com

Christelijke Oranjevereniging  
‘Wilhelmina’ Barlo
www.oranjeverenigingbarlo.nl
info@oranjeverenigingbarlo.nl

Sjoelvereniging ‘De Domme Smieters’
schigtannie@gmail.com

Stichting Dwars Door Barlo
ernakolstee@gmail.com

Zorgcoöperatie Barlo-Dale
zocobarlodale@hotmail.com

Verenigingsgebouw De Markerink
www.barlo.nl/demarkerink
erna.springer@tele2.nl

Muzikantenbank
www.barlo.nl/muzikantenbank
vaneerdenhofstede@gmail.com

Christelijke Muziekvereniging  
Excelsior Barlo
www.excelsiorbarlo.nl
secretaris@excelsiorbarlo.nl

Schietvereniging De Aanleg
www.svdeaanleg.nl
info@svdeaanleg.nl

Jeugdclub Barlo
clubbarlo@gmail.com

Discobar De Loods
www.deloodsbarlo.nl
info@deloodsbarlo.nl

Onderwijs

CBS Barlo
www.cbsbarlo.nl
info@cbsbarlo.nl

Oudervereniging CBS Barlo
ov.cbsbarlo@gmail.com

Juut & Co Kinderopvang
www.juutenco.nl
mariel@juutenco.nl

 

 

Een nieuw jaar, een nieuwe naam, verder alles hetzelfde. 

Dezelfde gezichten (mensen),  dezelfde kwaliteit en service. 

 

Hoveniersbedrijf Stronks Lammers 

Neethweg 2 

7122 RB Aalten 

Info@hoveniersbedrijfstronkslammers.nl 

 

Een nieuw jaar, een nieuwe naam, verder alles hetzelfde. Een nieuw jaar, een nieuwe naam, verder alles hetzelfde. 
Dezelfde gezichten (mensen),  dezelfde kwaliteit en service. Dezelfde gezichten (mensen),  dezelfde kwaliteit en service. 
  
Hoveniersbedrijf Stronks Lammers Hoveniersbedrijf Stronks Lammers 
Neethweg 2 Neethweg 2 
7122 RB Aalten 7122 RB Aalten 
Info@hoveniersbedrijfstronkslammers.nlInfo@hoveniersbedrijfstronkslammers.nl

VAN EERDEN Aalten
M a r k e r i n k d i j k  2    7 1 2 2  R K

VAN EERDEN Aalten
M a r k e r i n k d i j k  2    7 1 2 2  R K
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VAN EERDEN Aalten
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06 40 22 32 38
natuurlijkstaal@gmail.com

Aalten en BarloAalten en Barlo

Na een zwaar bevochten bevrijding van 
Dinxperlo, trekken de bevrijders op Goede 
vrijdag 30 maart, ’s morgens rond 7.00 uur, 
vanuit Dinxperlo richting Aalten. In IJzerlo gaat 
de colonne westwaarts, via de Kruisdijk richting 
Lintelo, dit, omdat de Dinxperlosestraatweg 
naar Aalten gebarricadeerd is door bomen 
en de Piepersbrug over de Keizersbeek nabij 
Aalten, is vernield. Ook de Witgoorsbrug, de 
brug over de Keizersbeek in de Sondernweg in 
Lintelo, is opgeblazen. Daarom gaat het leger 
600 meter voor einde van de Kruisdijk rechtsaf, 
de Tammeldijk op, omdat de Tammelbrug nog 
intact is. Van daaruit gaat het via de 
Sondernweg richting Aalten. 

Bij de bevrijding van Aalten, waarbij de 
gevechten vooral plaats vinden rond Plein 
Zuid, komen naast een aantal Duitse militairen, 
10 Britten om. 

Nadat Aalten is bevrijd trekken de 
bevrijdingslegers verder noordwaarts, 
richting Lichtenvoorde. 

Aanloop naar de bevrijding van Aanloop naar de bevrijding van 


